
 

 

SKOLEBESTYRELSESMØDE - RØDKÆRSBRO SKOLE 
 
Dato: 12.12.2019 
 
Tidspunkt: kl. 18.00-19.30 (herefter julemiddag) 
 
Lokalitet: Hallen 
 
Mødedeltagere: Charlotte, Lene, Helle, Morten, Tina, Karin, Sonia, Jakob, Betina, Mikkel 
Anette, Lisbeth & Hasse   
 
Mødeleder: HVM 
 
Referent: Anette 
 
Fraværende:  
 
 

 

 
 

Dagsorden  
 
 

REFERAT er godkendt  

325. Elevrådet 
 

Mikkel fortalte om 
juleklippedag, de 
hjemskaffede penge fra 
byrådsdagen og processen 
med evt. at få mikroovn og 
el-kedel i køkkenet i 
udskolingen.  

326.  Dialogmødet d. 8. januar kl. 17.30-19.30 på 
Rådhuset. 
 
Drøftelse og forberedelse med afsæt i udsendte 
materiale herom (procesplan, samlet prognose mv.) 
 

Bestyrelsen deltager i 
dialogmøder d. 8. januar og 24. 
marts. 
Input fra dialogmødet d. 12. 
november: 

• Sammenhængskraft via 
helhedsskolen 

• Børn der er en del af 
fritidslivet 

• Forpligtende 
fællesskaber  

 
Bestyrelsen mødes og laver 
forberedelse. Desuden ønskes 
der møde med politiker (Kim 
Dongsgaard). Charlotte, Lene, 
Helle og Tina deltager, hvis 
muligt.   
Charlotte sender dokumenter 
rundet inden mødet og 
tidspunktet findes via en Doodle 
som Charlotte ligeledes sender 



rundt.  
 
Skolens forældre informeres  
om processen, når vi når til 
strukturfasen.  

327. 
 

Opfølgning på inspirationsbesøg med oplæg og 
drøftelse vedr. kost og sundhed fra 
skolebestyrelsesformanden for Holmsland Skole. 
 

Tina blev inspireret til det videre 
bestyrelsesarbejde.  
Charlotte oplevere en fortælling 
med en kombination mellem 
bestyrelsesarbejde og et 
forældreudvalg. Det gav 
inspiration til at arbejde videre 
med sammenhængskraften.  
Helle gik hjem med ønsket om 
at lave en proces, hvor 
kommunikationen sættes i 
fokus.  
Charlotte fik inspiration til ”at 
holde på elever.”  
Bestyrelsen drøftede at oprette 
en arbejdsgruppe, der kan 
komme med idéer til, hvordan 
de gode historier kommer ud til 
forældre. Vigtigt at 
informationen bliver 
kontinuerlig, så energien 
fastholdes.  
 
Arbejdsgruppen blev:  
Morten, Tina og Helle - i en light 
udgave ;-) 
 
Vi drøftede muligheden for en 
platform til kommunikation med 
forældre. Charlotte talte for en 
lokal FaceBook-gruppe.  
Helle og Tina talte for at styrke 
den positive fortælling. Både 
internt og eksternt.  
Charlotte talte for at styrke 
fortællingen om ”vores skole”. 
 
Tina og Helle mødes i 
”kostgruppen” i januar.  
 

328. Lokal udviklingsplan for Rødkærsbro v/ Helle  
 

Helle fortalte, om indsatser fra 
borgerforeningen i forhold til 
byens liv. 
De har talt om en arbejdstitel, 
som hedder ”Vores Skole” for at 
understøtte udviklingen i byen.  
 
Borgerforeningen har henvendt 
sig til kommunen, for at få lavet 
en udviklingsplan med 
workshops, som kan 



understøtte udviklingen i byen.  
 

329. Dialogbaseret aftale og kvalitetsrapport (se 
tidligere udsendte procesplan) 
 

Det endelige materiale tilgår 
først skole/bestyrelse d. 8. 
januar 2020 
Deadline er kun 14 dage. 
HVM laver dialogbaseret aftale 
færdig.  
Bestyrelsen skal lave en 
årsberetning i samme periode.   

330. Kalenderbingo for resten af skoleåret! 
 

Mandag d. 13. januar 2020 
Tirsdag d. 3. marts 2020 
Torsdag d. 2. april 2020  
Tirsdag d. 12. maj 2020 
Torsdag d. 18. juni 2020 kl. 
18.00 
 

331. Orientering 
- Budget 2020 

 

Kort orientering om budget ved 
Hasse.  
Budgettet er kommet midt 
december.  
 

332. Evt. Til næste møde: 
Punkt om samarbejde mellem 
forældreråd.  
Ordblindhed.  
Obs. på tildeling i forhold til 
flersprogsmidler. Hvordan 
bruger vi de DSA-midler vi 
fortsat har?  

 


